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 Потпредседник СНС Милош Вучевић говорио је за Прву телевизију о најављеним
променама у владајућој партији.

  “Па не знам да ли ће се то десити до краја недеље... Свакако ће бити провере рада
сваког функционера странке. То је медијски атрактивно да се лицитира, помиње се, али
не значи да кореспондира са истином. Чињеница је да је свако од нас променљив, а СНС
инсистира на одговорној политици. Странка није конзервирана и отворена је и за нове
људе“, навео је Вучевић.

  

Он је истакао да ће на удару бити “они који имају другачије ставове од ставова странке“. 

  

“То су они који дезавуишу оно што ради председник државе и странке, они који радом на
терену бацају сенку на углед СНС, они који се кријући иза имена Александра Вучића и
СНС и понашају се најблаже речено некорактно, они који на вишим нивоима воде
политику која није усмерена као политика Владе и председника“, истакао је Вучевић. 

  

Додао је и да је “апсолутна неистина да оснивач СНС Томислав Николић планира
оснивање нове политичке организације“. 
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Навео је да ће бити проверен рад свих функционера, па и Николићевог сина Радомира,
који је градоначелник Крагујевца. 

  

Прокоментарисао је и начин “одбране премијерке и председника“. 

  

“Нисмо бранили премијерку довољно, сви ми који смо имали моралну и политичку
обавезу. Ја сам себе критикујем и не могу да објасним себи зашто нисам реаговао.
Замерам нам да нисмо довољно бранили нити довољно бранимо Александра Вучића,
често је усамљен када се нађе под баражном паљбом оптужби“, закључио је Вучевић.

  

(Б92-Прва)

  

 2 / 2


